

Or download *Guide Manual for course selection* in attachment 2 to get help.

#### 四、选课安排 Course selection period

##### 1. 第一轮选课 Primary Stage

查询课程信息时间: 5月25日 16:00

Time to check the course information in AAO system: May 25 16:00 PM, 2023

正式选课时间: 5月29日(星期一) 16:00至6月1日(星期四) 16:00, 意愿值选课

**Time to select : May 29 (Monday) 16:00PM to June 1 (Thursday) 16:00PM course selection based on the willingness value**

##### 2. 第二轮选课 Re-selection Stage

公布初选结果及查询时间: 6月7日 10:00。请同学们注意核查初选结果。

Time to announce and inquire course selection result of Primary stage:

June 7 10:00AM, 2023 students should check courses selection result

正式选课时间: 6月7日(星期三) 16:00至6月8日(星期四) 16:00 即选即中

**Time to select: June 7(Wednesday) 16:00PM to June 8 (Thursday) 16:00PM select and get**

#### 五、选课注意事项 Tips

1、学生在选课之前应认真阅读并理解培养方案, 明确培养方案要求。开课以后, 每学期每位学生最多只能退课两门;

**Before the course selection, students should make own course selection plan based on full understanding of the courses available by studying the teaching plan carefully.** It is not recommended to select too

many optional courses at random, each student is only allowed to drop 2 courses per semester at most.

2、未注册不能选课。

Register status required.

3、登录时选择不自动保存密码，选课完毕后须关机，以防账号被盗用。

When log in, don't select save the password. After the course selection is done, turn off the computer to prevent account theft.

4、选课后请再次登录，查看选课数据是否保存成功。

After selection, log-in the system again to check whether the data has been saved properly.

附件：

1. 2020 级、2021 级和 2022 级课程列表：

 [1.1 Catalog of Courses Available for 2023-2024-1 \(Batch 2020\) .pdf](#)

 [1.2 Catalog of Courses Available for 2023-2024-1 \(Batch 2021\).pdf](#)

 [1.3 Catalog of Courses Available for 2023-2024-1 \(Batch 2022\).pdf](#)

2. 选课帮助视频和文档：

 [demonstration video on course selection.mp4](#)

 [Manual for course selection.pdf](#)